
MØTEREFERAT  

FAU-AUSTRÅTT SKOLE  

Skoleåret 2017/2018  

  

Dato:  27.08.2018  
 

Kl.:  19.00-20.00  
 

Sted:   Personalrommet ved Austrått sko le  

Referent  Gry Tone Johansson 
 

Til 

stede:  

Marie Fossum 

Gry Tone Johansson 

Anette Øvrelid 

Lise Halvorsen 

Maria A. Habbestad 

Kari Anne K. Nøglegård 

Kine Bråten 

Tore Tøge 

 

  Gunhild van Z. Magnussen 

Fredrik Waage 

Kari Birgitte Melvær Wiig 

Gry Farset 

Mona H. Wiig 

Kari S. Christensen 

Kjetil Gjerdevik 

Bjarni Stefansson 

 

  

  

1. Møtereferat fra sist møte er ikke lagt ut på skolens hjemmeside enda. Denne godkjennes mot 

eventuelle innvendinger i etterkant.   

2. Valg.  

Følgende meldte seg: Leder; Kari Birgitte Melvær Wiig, Nestleder; Gry Farset, Kasserer; Maria A. 

Habbestad (skal snakke med Ninja og tenke på det). Sekretær; Gry Tone Johansson. Marie 

Fossum er stedfortreder når Gry er bortreist.  

3. Ninja fortsetter ikke i FAU, noen nye må derfor ta over som kasserer. Hun informerer at det er 

3122kr igjen etter fjor årets 7. trinn. Det vedgås at disse deles likt mellom alle trinnene.   

4. Bjarni informerer om uteområdet:  

Det har vært vanskelig å få til et lekeapparat. Vi har samlet inn penger selv samt fått av Sandnes 

Sparebank. Kommunen viser liten samarbeidsvilje til tegning og graving av skolegård. Dersom 



disse pengene ikke brukes bør vi levere dem tilbake? Noen i FAU må ta tak i dette og gjenoppta 

kontakt med kommunen.  

Bjarni skriver en oversikt over hva som er gjort og med kontaktpersoner.  

Kjetil melder for øvrig at han ønsker å dele skolegården i to. Eventuelle busker hvor brakkene sto 
slik at 1-3 klasse kan få en side og 4-7 den andre.  

5. Årshjul. Gjennomgang av årshjul. Hvem har ansvar for hva. Leder og nestleder må gå på KFU og 
SU. Disse må også melde seg inn i gruppen Sandes KFU på Facebook.  

Hei verden er satt til 3. oktober 2018.  

Elevkveld er satt til 21. november 2018.  

Årsmøte er satt til 3. april 2019. 

Elevkveld er satt til 20. mars 2019. 7. trinn bli i år invitert i tillegg til at de skal ha eget avslutnings 
opplegg.  

Vårdugnad utgår.  

6. Eventuelt.  

Det nevnes at flere av fjor årets første klassinger var misfornøyde med skolebildene. Er det mulig 
å skifte?  

7. Rektors orientering: Det har vært en god skolestart. Vi er rustet for eventuelle nye utfordringer.  

Vi har kun en ansettelse i år, og en oppsigelse. Vi har samme antall voksne, tross utfordringene vi 
hadde, men vi er fortsatt for få.   

Planleggingsdag: 7 trinn var med, med stor suksess. Foredrag med Terje Ogden. Neste år er det 

ønskelig med 4. dagers planleggingsdag.  

Virksomhetsdag: Skolen har hatt en del utro i form av skifte i ledelsen samt sykdom. Vi skal nå 

jobbe videre med e kollektive starardene samt klasse ledelse. 

Trafikk: Vi fikk ikke innvilget søknaden vår om 30 sone rundt skolen. Det blir tatt opp om det er 

aktuelt å ha trafikk vakter om morgenen slik Iglemyr har.  

MOTTO: ET GODT STED Å VÆRE- ET GODT STED Å LÆRE!  

 

Neste møte 24. September kl 19.30.  


